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INFORMACE 
O ČINNOSTI 
ORGÁNŮ 
MĚSTSKÉHO 
OBVODU 
V DOBĚ OD 1. 1. DO 14. 6. 2020
 Rada městského obvodu 

Rada Městského obvodu Pustkovec se 
sešla na osmi schůzích a přijala celkem 
67 usnesení.

V usneseních za poslední čtvrtletí 
rada projednala nabídky na údržbu zeleně 
a rozhodla o uzavření smlouvy s firmou 
AHOS CZ v maximální ceně 545 976,20 Kč. 
Projednala nabídky zájemců o propojení 
chodníku u budovy č. p. 76 a rozhodla 
o uzavření smlouvy o dílo s Ing. Pavlem 
Hrbáčem za cenu 254 013,33 Kč. Rozhodla 
o přímém zadání úpravy fotbalového hřiště 
sportoviště u ulice Hrázka dodavateli Pavlu 
Znišťálovi Web & Madia a.s. za celkovou 
cenu 74 933 Kč. Schválila, v souvislosti 
s převzetím investiční akce „Rekonstrukce 
sportovní haly“ do investic Statutárního 
města Ostravy na rok 2020, bezúplatné 
předání projektové dokumentace na stavbu 
v pořizovací hodnotě 1 390 779,50 Kč. 
A souhlasila s návrhem společnosti PODA 
o zřízení věcného břemene týkajícího se 
stavby podzemního vedení veřejné sítě.

 Zastupitelstvo
Zastupitelé na posledním zasedání 

vzali na vědomí zveřejnění informace KÚ 
MSK o přepracování dokumentace zá-
měru stavby „Ekologizace veřejné dopravy 
Ostrava ‑Poruba“ a žádají KÚ MSK, aby 
dokumentaci oznamovateli vrátil k pře-
pracování a k řádnému vypořádání zasla-
ných připomínek. Zastupitelé nesouhlasí 
se stavbou. Ze 14 přítomných se pro přijetí 
vrácení dokumentace k přepracování vy-
slovilo 11 zastupitelů, proti 0 a 3 se zdrželi 
hlasování. 

O podrobnostech jednání zastupitelstva 
a rady se lze dozvědět také z příslušných 
usnesení, která jsou k dispozici na Městském 
obvodě Pustkovec a na webových strán-
kách. http://www.ostrava‑pustkovec.cz/

Stále průběžně sledujeme veškeré do-
stupné dění kolem připravované tramvajové 
trati. Ke zveřejnění přepracované dokumen-
tace EIA došlo v březnu tohoto roku, tedy 
v době nouzového stavu! Ihned po zveřejnění 
požádala část zastupitelů pana starostu Pyše 
o svolání zasedání zastupitelstva Pustkovce 
k projednání a přijetí stanoviska k dokumen-
taci. Zastupitelé zvolení za ODS Pustkovec, 
stejně jako v době minulé, vypracovali ná-
vrh nesouhlasného vyjádření pustkoveckého 
zastupitelstva k dokumentaci EIA. Společně 
s Ing. Urbanem jsme dokumentaci pročetli 
a připravili návrh usnesení, který zastupi-
telstvo na svém 7. zasedání dne 27. 4. 2020 
schválilo. (ze 14 zúčastněných zastupitelů 
z celkového počtu 15 vyjádřilo 11 zastupitelů 
souhlasné stanovisko s návrhem, proti nebyl 
nikdo a 3 zastupitelé se zdrželi hlasování, 
pozn. redakce) V usnesení se mj. konstatuje, 
že nebyly zcela vypořádány připomínky, 
uplatněné při projednávání v roce 2019. Poža-
dujeme, aby krajský úřad vrátil dokumentaci 
oznamovateli k přepracování, neboť doku-
mentace obsahuje vnitřní rozpory. V usne-
sení dále opět deklarujeme nesouhlasné 
stanovisko s tramvajovou tratí a uvádíme 

hlavní výhrady (narušení dopravního režimu 
na území, zvýšení emisí a imisí škodlivých 
látek /benzen, benzo(a)pyren, prach, apod./, 
likvidace množství stromů a keřů, zásah do 
VKP Pustkovecké údolí atd.). V dokumentaci 
stále postrádáme porovnání s elektrobusy, 
oznamovatel (statutární město Ostrava) v ní 
však konečně přiznal, že slovo „ekologizace“ 
je pouze součástí názvu projektu, který ne-
vyjadřuje samotný cíl. Cílem projektu není 
zlepšení životního prostředí, ale jen zvýšení 
komfortu dopravní obslužnosti. 

Na 15. 6. 2020 je v aule VŠB‑TUO naplá-
nováno konání veřejného projednání záměru 
EIA. Datum předchází dni uzávěrky vydání 
zpravodaje, nevíme, jak veřejné projednání 
dopadne. Vzhledem k tomu, že nesouhlasné 
stanovisko (tzv. „Modrý manifest“) podepsalo 
3.161 lidí, dá se očekávat o toto projednávání 
velký zájem veřejnosti. 

Naši zastupitelé za ODS budou samo-
zřejmě přítomni a budou prezentovat nega-
tivní stanovisko. Informace o projektu najdete 
na portále CENIA – https://portal.cenia.cz/
eiasea/detail/EIA_MSK2105. 

Ing. Nataša Čeganová
Zastupitelka za ODS Pustkovec

Vážení občané, sportovci,
většinu občanů Pustkovce zajímá, jak po-
kračuje dlouhodobě plánovaná rekonstrukce 
sportovní haly. Před nedávnem byly dokon-
čeny úpravy v projektové dokumentaci, které 
proběhly za účelem snížení finanční nároč-
nosti rekonstrukce. Takto upravený projekt 
byl schválen 26. 5. 2020 usnesením 30. zase-
dání rady městského obvodu Pustkovec a pře-
dán Odboru investic MMO. Rada městského 

obvodu Pustkovec požádala Radu města 
Ostravy o převzetí realizace projektu rekon-
strukce sportovní haly do vlastní kompe-
tence. Buďme všichni optimisté a doufejme, 
že MMO v nejkratší možné době přistoupí 
k realizaci dlouho očekávané rekonstrukce, 
na kterou se všichni těšíme, včetně žáků ZŠ 
J. Valčíka.

 Rudolf Škovran
Předseda Komise výstavby a investic

Vodovodní řad, který zásobuje občany 
Pustkovce pitnou vodou již 60 let, vyžaduje 
obnovu. Na podkladě stížností občanů Pust-
kovce, týkajících se závadnosti pitné vody, 
se rozhodl současný správce řadu vyměnit 
stávající rozvod vody za nový. Staré litinové 
potrubí – DN 80 bude postupně vyměněno za 
potrubí polyetylenové – PE DN 100. Výměna 

bude realizována v předem určeném harmo-
nogramu oprav. V případě nutnosti výkopu 
před vjezdy domů bude s vlastníkem domlu-
veno, jak bude vjezd po dobu opravy zajištěn. 
Žádáme stavbou dotčené občany o pochopení 
po dobu realizace tohoto nutného projektu.

Stanislav Pyš
Starosta Městského obvodu Pustkovec

K AKTUÁLNÍMU DĚNÍ  
V SOUVISLOSTI 
S TRAMPROJEKTEM

OPRAVA VODOVODU – 
PUSTKOVEC

SPORTOVNÍ HALA  
PUSTKOVEC
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SLOVO 
STAROSTY
Vážení občané,
je za námi již první polovina roku, 
která byla letos poněkud jiná, než 
jsme byli po léta zvyklí. Všichni 
jsme pocítili, že nežijeme úplně v ideálním světě a jak 
lehce jsme zranitelní. Náhle jsme si museli zvyknout 
více chránit své zdraví a také zdraví ostatních. V bu-
doucnu si budeme muset zvykat na určitá opatření, 
která budou doprovázet společenský život při různých 
kulturních akcích, ale hlavně běžné životní situace. 

Život občanů se v nouzového stavu náhle změ-
nil. Bohužel se nemohly konat různé naplánované 
akce spolků a sdružení včetně těch tradičních, které 
jsou našimi občany hojně navštěvované. Také chod 
úřadu byl pandemií narušen. Úřední doba byla pro 
veřejnost zkrácena na tři hodiny a občané byli po-
žádáni o řešení opravdu nejnutnějších záležitostí. 
Chtěl bych touto cestou poděkovat našim spoluob-
čanům za pochopení tohoto omezení, které vzešlo 
ze snahy ochránit zdraví veřejnosti i pracovníků 
úřadu. Z médií byli všichni občané 24 hodin denně 
informováni o opatřeních, která měnila náš životní 
styl. Najednou jsme si uvědomili, jak nám chybí 
různé kulturní akce a vůbec společenský život, na 
který jsme byli zvyklí. Kolem vzniku koronavirové 
nákazy bude ještě mnoho diskuzí. Důležité je, že ji 
naši spoluobčané dosud ve zdraví přežili a přineslo 
nám to mnohá ponaučení. 

Jako starosta jsem byl pravidelně informován pra-
covníkem Krizového štábu města Ostravy o všech 
nařízeních a následných změnách, které jsem zajišťo-
val. Srdečně děkuji členům zásahové jednotky Sboru 
dobrovolných hasičů Pustkovec za jejich vzorný přístup 
k zabránění šíření virové nákazy na území katastru měst-
ského obvodu Pustkovec. Členové sboru na požádání 
v několika fázích rozvezli a občanům předali ochranné 
pomůcky. Během měsíce května v každém týdnu pro-
vedli speciálním dezinfekčním roztokem také ošetření 
veškerého venkovního mobiliáře, který je ve správě na-
šeho městského obvodu. Jednalo se hlavně o venkovní 
lavičky, místa na separovaný odpad, koše na odpadky, 
lokality dvou autobusových zastávek MHD, zkrátka 
místa, kde se občané nejvíce pohybují a shromažďují. 
Členové ZJSDH Pustkovec v čele s velitelem Marti-
nem Kusynem tak opět potvrdili, jak je tato složka pro 
vedení městského obvodu důležitá pro uchování života, 
zdraví a bezpečnosti našich spoluobčanů. Je namístě 
připomenout, že veškeré úkoly plnili členové sboru ve 
svém volném čase, za což jim srdečně ještě jednou děkuji. 

Z Krizového štábu města Ostravy jsme také pře-
vzali materiál pro ušití 500 kusů roušek, za tímto 
účelem byly osloveny spolky, sdružení, sportovní 
oddíly, členky zastupitelstva a členky Sociální ko-
mise. O tomto dění se dočtete v aktuálním vydání 
zpravodaje. Není to zdaleka vše, co se za této mimo-
řádné situace událo. Následky této výjimečné situace 
se budou dále projevovat, a to jak po stránce finanční, 
tak v dění našeho veřejného života. Důležité je, že 
jsme to přežili všichni ve zdraví a buďme pozornější 
a opatrnější ke zdraví svému i ke zdraví druhých. 

Na závěr vám všem, milí spoluobčané, přeji, aby 
jste si užili svých dnů očekáváné dovolené, dny plné 
sluníčka a rodinné pohody. 

Starosta Stanislav Pyš

 � Vizualizace tramprojektu

 � Sportovní hala v Pustkovci
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V lednu bylo Městským obvodem Pustko-
vec vypsáno výběrové řízení na realizátora 
investiční akce „Zpevnění svahu za šatnami 
na sportovišti“. Všechny nabídky oslove-
ných účastníků výběru převyšovaly částku 
200 tisíc Kč, proto byl radou městského ob-
vodu odsouhlasen návrh místostarosty ne-
vybrat žádnou firmu a zrealizovat tuto akci 
v režii městského obvodu s pomocí členů 

oddílu kopané TJ Sokol Pustkovec. Po roz-
volnění omezení, způsobených pandemií, 
byly v květnu zahájeny práce, které by měly 
být v červnu hotovy. Zatím bylo zdarma 
odpracováno přes 150 brigádnických hodin 
a celkové náklady na materiál a dopravu by 
ve finále neměly přesáhnout 25 % částky, za 
kterou by realizaci provedla vítězná firma. 
Ušetřené finance budou použity na další po-
třebné úpravy sportoviště.

Rada městského obvodu Pustkovec také 
požádala o poskytnutí účelové dotace v ob-
lasti protidrogové prevence a prevence kri-
minality z rozpočtu statutárního města Os-
trava. Rozpočet žádosti počítal se správou 
sportoviště ve výši 104 tisíc Kč na zajištění 
bezpečného provozu a pořádku v našem 
neoploceném sportovním areálu. Z této po-
žadované částky nám bylo městem poskyt-
nuto 57 tis. Kč. Dohledem nad sportovištěm, 
mimo správce šaten, byli pověřeni i občané 
z ulice Hrázka, Makovského a Pavlouskové. 
Organizace těchto osob proběhla tak, aby se 
podařilo co nejrychleji upozornit na aktivity, 
které na sportoviště nepatří. Po zkušenostech 
s agresivními občany, kteří v areálu venčí psy 
přímo uprostřed hřiště, mají dozorující k dis-
pozici telefonní čísla členů rady obvodu nebo 
strážníků městské policie. 

Rudolf Kondula
Místostarosta Městského obvodu Pustkovec 

V době Nouzového stavu, kdy byla 
mimo provoz restaurační a hostinská za-
řízení, se 16. 5. v areálu pustkoveckého 
hřiště sešla skupina mladých lidí, aby zde 
uspořádala vlastní společenskou akci. 
Ráno po této párty vypadalo sportoviště 
a okolí nové hasičárny jako po útoku van-
dalů, kteří na místě zanechali neskuteč-
nou spoušť. Bylo zničeno dočasné ohra-
ničení upravované hrací plochy, všude 
se povalovaly desítky lahví od alkoholu 
a byly zničeny nově vysazené stromky. 
Škoda na výsadbě přesáhla 35 tisíc Kč. 
V kontrastu k této události je přístup ji-
ných mladých lidí, kteří si přišli na hřiště 
zasportovat, ale když uviděli ten nepořá-
dek, dali se sami do úklidu.

Jde to i jinak…

 � Laura Karásková a Adéla Jurošková 
dobrovolně přišly pomoci s úklidem po 
vandalech

Fotbalové soutěže a tréninky byly pro 
jarní část kvůli pandemii od března zrušeny, 
proto bylo třeba rychle zareagovat a vznik-
lou situaci využít na celkovou obnovu hrací 
plochy fotbalového hřiště. Rozpočet obce pro 
rok 2020 s takovou položkou nepočítal, takže 
byla s TJ Sokol Pustkovec uzavřena dohoda, 
že peníze, které jsou každoročně vyčleněny na 
úpravu zeleně na sportovišti, budou využity 
na odbornou obnovu hrací plochy a údržbu 

zeleně kolem hřiště si bude TJ Sokol prová-
dět sám ve své režii. V květnu vítězná firma 
výběru „Anglické trávníky“ provedla ver-
tikulaci, hloubkovou aerifikaci, pískování 
a dosev travním semenem. Celkem bylo na 
hrací plochu rozmetáno 27 tun písku a použito 
100 kg travního semene pro dosev. Vše bylo 
provedeno za využití nejmodernější techniky, 
která je v této oblasti dostupná.

Rudolf Kondula

Fotbal na zelené trávě
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Zprávy městské policie

Nález použitých jehel a injekčních stříkaček
Hned v několika případech v uplynulém 

měsíci vyjížděli naši strážníci na oznámení 
o nálezu použitých injekčních stříkaček 
a jehel. K této činnosti jsou strážníci nejen 
proškoleni, ale zároveň i vybaveni ochran-
nými pomůckami, jako jsou kleště na jejich 

sběr, dezinfekce, rukavice a obal pro jejich 
ukládání. S použitými jehlami a injekčními 
stříkačkami pak po celou dobu zacházejí 
jako s infekčním materiálem. Díky této čin-
nosti tak strážníci napomáhají ke snižování 
nebezpečí infekčního onemocnění zejména 

v okolí míst, kde si hrají děti či v odpočin-
kových zónách.

 Vážení spoluobčané, naleznete‑li vy nebo 
vaši blízcí použitou jehlu nebo injekční stří-
kačku, volejte 156, přijedeme.

Z důvodu zvýšení pohybu chodců na ulici 
Pustkovecké byl nově nainstalován orientační 
radarový měřič rychlosti na ulici Pustkovecké 
u rodinného domu č. 62/80. Umístění orien-
tačního radarového měřiče bylo konzultováno 
a schváleno pracovníkem DI PČR Ostrava 
poručíkem Antonínem Lýkem. Radar je ně-
kolik metrů za dopravním značením, které 
řidiče upozorňuje při vjezdu z ulice 17. listo-
padu do pustkovecké obytné zóny na maxi-
mální povolenou rychlost stanovenou DI PČR 

Ostrava na 30 km/hod. Radar byl demontován 
z nově zrekonstruované komunikace v dolní 
části Pustkovce, kde již ztratil na významu. 
Žádáme proto všechny řidiče o dodržování 
doporučené maximální rychlosti pro bez-
pečnost chodců, kteří v této části přecházejí 
po přechodu, včetně dětí navštěvujících blíz-
kou základní školu J. Valčíka v Pustkovci. 
Děkujeme. 

Stanislav Pyš

NOVÉ MÍSTO RADAROVÉHO 
MĚŘIČE RYCHLOSTI

Urgentní telefonní číslo 

Městské policie 
156 

(funguje nepřetržitě)

Lze také volat IVC Poruba 
t.č. 950 733 156  
(funguje nepřetržitě)

Volejte v případě zjištění 
protiprávního jednání, 

pohybu podezřelých osob 
apod.

Místně příslušné pracoviště 
Městské policie:

IVC Poruba, ul. Martinovská 
1622/36 Ostrava-Poruba
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Po vládou přijatém usnesení 18. března to-
hoto roku, týkajícího se Krizového opatření 
o používání ochranných prostředků dýchacích 
cest, musela si každá osoba mimo své bydliště 
zakrýt ústa i nos respirátorem, ústenkou nebo 
rouškou. Vedení Městkého obvodu Pustkovec 
zabezpečilo těmito ochrannými pomůckami 
pracovníky úřadu a dále se snažilo rouškami 
zásobit také seniory Pustkovce. Po výzvě 
Krizového štábu města Ostravy bylo dodáno 
100 kusů hotových roušek + 10 ochraných 

štítu pro pracovníky pustkoveckého úřadu. 
900 kusů jednorázových roušek určených pro 
občany Pustkovce přidělil našemu městskému 
obvodu také Moravskoslezský kraj. Když jed-
norázové roušky došly, přiděloval Krizový 
štáb města Ostravy obvodům materiál pro 
šití látkových roušek. O zhotovení roušek 
starosta Pustkovce požádal spolek Zahrád-
kářů Pustkovec, Sbor dobrovolných hasičů 
Pustkovec, TJ Sokol Pustkovec ASPV, oddíl 
kopané, sportovní oddíl AC ČEPO Pustkovec, 

dále členky Sociální komise a členky zastupi-
telstva Městského obvodu Pustkovec. Mimo 
jmenované oslovil starosta také paní Jarmilu 
Plonkovou, občanku Pustkovce. Celkem 
bylo občanům Pustkovce předáno 1620 kusů 
ochranných roušek. Distribuci zodpovědně 
zabezpečili členové ZJ SDH Pustkovec pod 
vedením velitele Martina Kusyna.

Všem aktivně pomáhajícím patří vřelé 
poděkování!

red.

ŠITÍ A DISTRIBUCE  
OCHRANNÝCH ROUŠEK

 Nouzový stav a následné dopo-
ručení vycházet z domu jen v nej-
nutnějších případech přišlo náhle 
a  zvýšilo v  lidech pocit ohrožení. 
Jak jste to vnímala?

Pro mě to šok nebyl. Ze zpráv jsem vě-
děla, co se děje, pravidelně jsem je sledovala. 
Zpráva o nouzovém stavu a uzavření hranic 
mě zastihla v Polsku, kde jsem byla s man-
želem navštívit dceru. Ze zpráv jsme se do-
zvěděli, že přestaly jezdit mezinárodní spoje 
vlaků, takže jsme museli řešit, jak se dosta-
neme domů. Vlakem jsme se nakonec dostali 
k hranicím a tam pro nás musel přijet zeť.

 Kdy přišla myšlenka pomáhat ši-
tím roušek?

Mám maminku, které zanedlouho bude 
80 let a maminka manžela bude mít 90. Obava 
o jejich zdraví a zdraví manžela, který dál mu-
sel chodit do práce, mě přivedla na myšlenku 
prvních šitých roušek. Nejprve jsem začala šít 
pro rodinu, ale současně mě napadlo nabíd-
nout své roušky i dalším starým lidem, zvláště 
těm, kteří nemají rodinu nebo mají své děti 
daleko. Na facebookovské stránce Pustkovce 
jsem si všimla, že vyzývají občany k ohledu-
plnosti a pomoci ostatním. Nabídla jsem tedy 
svou pomoc a ušila prvních 160 roušek, které 

byly členy spolku dobrovolných hasičů rozve-
zeny starým lidem po Pustkovci a pracovní-
kům Fakultní nemocnice. Bylo to potřebné, 
protože roušek bylo tehdy nedostatek.

 Šila jste roušky tedy především 
pro seniory v Pustkovci?

Taky pro zdravotnická zařízení a pro 
všechny, pro koho to bylo zapotřebí. Žádosti 
o ušití roušky ke mně chodily z okolí, také 
přes mou rodinu a známé. Byla jsem ráda, že 
můžu být užitečná, že můžu pro někoho něco 
udělat. Nevím, jestli to někomu pomohlo, ale 
doufám, že ano. Poptávka byla stále velká 
a s výrobou mi pomáhala i moje maminka 
Anežka Walderová. Denně jsme jich zvládly 
asi 40 a dodávaly, dokud bylo potřeba, celkem 
jsme jich mohly vyrobit tak přes 500.

…životě v době korony
Že se umíme v období krize semknout, jsme ukázali v minulosti už mnoho-
krát. Nelehká situace šíření koronavirové nákazy to opět dokázala. Společ-
ným tématem v době nouzového stavu byla především efektivní ochrana 
před rizikem nakažení a mezi tu patřilo hlavně šití roušek. I v Pustkovci se 
našlo mnoho šikovných švadlenek, které se ve svém volném čase rozhodly 
vypomoci zdravotníkům, pracovníkům sociálních služeb a dalším potřeb-
ným lidem. Dnes již víme, že tím zachránily lidské životy, neboť jejich roušky 
zabránily šíření nákazy. Yveta Rucká byla jednou z pustkoveckých obyva-
telek, která se do této pomoci zapojila zcela nezištně a dobrovolně.

Rozhovor s Yvetou Ruckou nejen o…

 � Yveta Rucká u šicího stroje
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 Rok 2019 přinesl pro tým AC ČEPO řadu 
změn. Hned v začátku soutěže klub opustil 
náš nejlepší střelec ročníku předcházejícího – 
Rostislav Hryn. Ale to byl pouze začátek. Klub 
opouštěli další a nakonec zůstalo pouze zdravé 
jádro. Zbylí hráči měli odehrát osmadvacet 
zápasů bez jakéhokoliv výpadku, zranění či 
jiných povinností. Samozřejmě se tento počet 
musel podepsat na výkonu. Historicky nej-
horší sezóna nechala v týmu pachuť, elán pro 
hru vymizel a těžko se vracel v každém z nás.

Po ukončení sezóny se do týmu vrátil Ros-
tislav Hryn a spustil restart klubu, který byl 
na pokraji fyzických i psychických sil. Hlavně 
pro místopředsedu klubu Jiřího Nábělka byla 
sezóna velmi náročná, jelikož držel tým těsně 
nad myšlenkou zániku. Po návratu se oba sešli 
a začala nová éra.

Rostislav Hryn se ujal role hrajícího trenéra 
a do klubu přicházely nové tváře. Už první li-
gové kolo ukázalo, na co tento tým má – 7 bodů 
z 9 možných. Na konci soutěže jsme získali po-

dařených 27 bodů za sedm výher a šest remíz. 
Na úvodní sezónu s takřka novým týmem, 
který z velké části nemá zkušenosti s futsalovou 
hrou i taktikou, to byl pěkný počin. Nejlepším 
střelcem se stal hrající místopředseda klubu Jiří 
Nábělek s krásnými 16 góly. 

Cílem pro ročník budoucí je zabojovat 
o vyšší patra, která k AC ČEPO patří. Dále 
chceme přivést bývalé členy, „legendy“ klubu, 
zpátky do dění futsalu, aby obohatili svými 
zkušenostmi naše mladé hráče. A v neposlední 
řadě je nutné stabilizovat sestavu, kterou by-
chom chtěli rozšířit a udělat ji konkurence-
schopnou tím, že nadále budeme pracovat na 
zlepšování futsalových schopností hráčů.

Tímto vyzýváme všechny, kdo mají zá-
jem o futsal, zejména děti, aby přišli a stali 
se členy našeho týmu.

Za tým AC ČEPO Pustkovec
Trenér – Ing. Rostislav Hryn

Vedoucí – Ing. Jiří Nábělek

Nová éra  
AC ČEPO PUSTKOVEC

 Na takové množství musel pad-
nout celý váš šatník a povlečení na 
peřiny.

Ano, ale jen jedno damaškové povlečení 
a prostěradla. Měla jsem doma totiž zásobu 
látky, kterou používám, když vypomáhám 
s plněním hraček. Když látka došla, pomohli 
sousedé, kteří přinesli staré kulaté ubrusy. 
Když pomalu docházely všechny zásoby, do-
zvěděla jsem se, že je možné získat látku na 
roušky z městského obvodu. Ze začátku jsem 
roušky šila podle papírového vzoru, pak už 
jsem návod našla na internetu a vzniklo i ně-
kolik tvarů a vylepšení, jako vnitřní kapsa na 
filtr nebo kapesník a podobně. 

 Co vás motivovalo při práci, měla 
jste pocit, že „v tom nejste sama“?

Sledovala jsem na facebookových strán-
kách, že pustkovecký sbor dobrovolných ha-
sičů stále rozváží roušky seniorům, takže jsem 
věděla, že se do šití zapojilo mnoho dalších žen 
z Pustkovce. Byla to taková atmosféra, kdy se 
všichni semkli. Měla jsem pocit, že určitě po-
máhá každý, kdo může. Můj manžel příkladně 

rozvážel potraviny starým lidem v Porubě. 
A roušky nešily jen ženy, ale i muži po celé 
zemi. Místo respirátorů a papírových roušek, 

kterých bylo nedostatek, najednou většina lidí 
začala nosit roušky šité, a to bylo největším 
úspěchem velké snahy všech, kteří roušky šili, 
a zároveň největším poděkování

Paní Yveta se se mnou rozloučila svým mi-
lým odzbrojujícím úsměvem. Nakonec jsme se 
obě shodly na tom, že šití roušek mělo význam 
a že „to určitě někomu pomohlo“. Děkujeme 
všem, kteří se na této pomoci podíleli!

-dej-

 � Dobrovolní hasiči při roznosu roušek
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V úterý 28. dubna 2020 uplynulo již 75 
let, kdy byl vojáky Rudé armády po těžkých 
bojích osvobozen Pustkovec. Letošní slav-
nostní pietní akt spojený s položením kytic 
musel být vzhledem ke koronavirové nákaze 
zrušen. Spolky, strany, politická hnutí a ob-
čanské sdružení byly požádány, aby tichou 

vzpomínkou položením kytice bez účasti 
veřejnosti uctily památku padlých osvobo-
ditelů a občanů Pustkovce.

Děkujeme za projevení úcty všem, kteří 
tímto způsobem vyjádřili poděkování našim 
osvoboditelům.

75 LET OD OSVOBOZENÍ PUSTKOVCE

Výzva pro 
pamětníky

V archívech jsme objevili tento rozcest-
ník. Chtěli bychom touto cestou oslovit 
ostravské pamětníky a historiky. Napište 
nám, kdy a kde mohl být tento rozcestník 
umístěn.

Piště na adresu redakce: pustkovecky-
zpravodaj@gmail.com

PODĚKOVÁNÍ
 Občané také nezapomínají na své 

padlé spoluobčany v 1. světové válce. Jarní 
úpravu u pomníku obětí provedly paní 
Františka Motyčková, Jiřina Holušová 
a Naďa Nunvařová. Vedení srdečně děkuje 
za projevenou úctu k našim předkům, kteří 
svůj život obětovali v boji za samostatný 
Československý stát.

Stanislav Pyš
Spolkový život, samozřejmě nejen ten, utr-

pěl velké újmy. Sbor dobrovolných hasičů se 
těšil, že se začátkem dubna konečně kompletně 
přestěhuje do nové hasičárny. Bohužel k tomu 
zatím nedošlo. Probíhalo pouze stěhování drob-
ných věcí a vybavení v malých pracovních sku-
pinách. Dále byla zrušena březnová a dubnová 
schůze výboru sboru. A i přes veškerá nou-
zová opatření vlády starosta sboru Pavel Tichý 
a velitel sboru Martin Kusyn položili kytici 
k pomníku obětem 2. světové války u příle-
žitosti 75 let osvobození Pustkovce. Památku 
osvoboditelů uctili také členové Letopisecké 
komise. Doprovodné akce musely být zrušeny, 
jakož i všechny jiné plánované akce v uplynu-
lých měsících. Všechny jistě nesmírně mrzelo 
i zrušení tradiční oslavy jara, kterým je Stavění 
máje. Jak jste si mohli všimnout, májka sice 
byla 1. května postavena, ale pouze za účasti 
několika členů SDH a bez dalších doprovod-
ných akcí. A stejně tak byla májka koncem 
měsíce skácena. I přes všechno nás těší, že 
členové hasičského sboru u nás jaro důstojně 
přivítali a nepřerušili tak dlouholetou tradici. 

Spolkové akce v době nouzového stavu
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Buďte nej...
V m i nu lé m 

čísle jsme zve-
ř e jn i l i  v ý z v u 
k zápisu do Pust-
kovecké knihy re-
kordů.

M á t e  d om a 
něco, co ostatní 
nemají ,  sbí rku 
s p e c i f i c k ý c h 
předmětů nebo 
jiných zajíma-
vostí? Dokážete něco neobvyklého? Umí 
váš mazlíček něco zvláštního? Napadá vás 
jiná kategorie, ve které můžete být nej...?

Okruhy zájmů, zajímavostí či námětů 
jsou neomezené, musí být však doložitelné 
nebo změřitelné. 

S dovolením držitele rekordu otisk-
neme informaci o něm na stránkách zpra-
vodaje a veřejně vyhlásíme a odměníme 
rekord na jedné z veřejných akcí, konané 
v Pustkovci.

NEJvětší počet  
získaných medailí

Pustkovecká holčička s největším poč‑
tem medailí. které vyhrála na soutěžích. 
Dominika začala ve 3 letech s baletem, 
už několik let se však věnuje moderní 
gymnastice. Z tuzemských i zahraničních 
soutěží si přivezla 103 medailí.

Blahopřejeme 
pustkoveck ým 
jubilantům
Červenec 2020
Wiatrová Stanislava 
Plonková Jarmila
Drozdek Leo

Srpen 2020
Janalíková Božena
Hrdinová Daniela 
Měchová Josefa
Bednářová Marie
Lazarová Milada
Martínek Jan

Září 2020
Anglet Pavel
Chamrada Anton
Morkesová Ludmila
Zelníčková Naděžda
Mazgaj Jiří
Urbánková Daniela
Rykala Jaroslav
Jakubcová Jarmila

DEN MATEK
Na středu 13. května 2020 bylo vedením Měst-

ského obvodu Pustkovec naplánováno každoročně 
pořádané zábavné odpoledne ke Dni matek. Bohu-
žel k nastalé situaci šíření virové nákazy muselo 
být zrušeno. Náhradním řešením byla gratulace 
s malým dárečkem, která byla doručena člen-
kami Sociální komise všem našim maminkám 
v seniorském věku.

Prosím přijměte touto cestou omluvu za zruše-
nou akci, děkujeme za pochopení a přejeme hodně 
zdraví. Stanislav Pyš

V neděli 14. 6. se v areálu pustkoveckého 
sportoviště konal Pustkovecký přelet. Tento zá-
vod sportovců na horských kolech byl prvním zá-
vodem v seriálu Ostravský mtb pohár 2020. Trať 
závodu byla pro závodníky atraktivní, technická, 
rychlá a hravá. Nejednalo se sice o klasickou xc 
trať, která by vedla terénem lesa, využívala však 
zajímavé polohy sportoviště a jeho přilehlého 
okolí. Na trase nechyběly krátké, prudké vý-

jezdy, hravé zatáčky, sjezdy, umělé překážky ani 
schody. Dopoledne patřilo dětem, soutěžili v ně-
kolika kategoriích – začínalo se na odrážedlech, 
po nich přišly na řadu kola mladších a starších 
žáků. Odpoledne na hlavní trati proběhl závod 
juniorů, kadetů a kadetek, žen a můžů. Závodů se 
účastnili sportovci týmů nejn z Ostravy, ale také 
z Bílovce, Opavy, Vsetína, Třince, Otrokovic, 
Vrbna a dalších měst. - dej-

Pustkovecký Přelet

V pátek 12. 6. se měly veřejnosti otevřít 
dveře kostelů po celé zemi. Letos i tuto akci 
poznamenala opatření spojená se zamezením 
šíření koronavirové nákazy a kostely zůstaly 
z většiny zavřené. Pravoslavná církevní obec 
v Pustkovci byla jednou z mála, která se do 
Noci kostelů zapojila. Návštěvníky kaple sv. 
Andělů strážných provázel prostorem kaple 
duchovní správce prot. Mgr. Miroslav Kudla.

Noc kostelů také 
v Pustkovci

KRMÁŠ
Letošní tradiční Pustkovecký 

Krmáš připadá na první zářijovou 
neděli 6. září 2020. Vzhledem 
k nepředvídatelnosti vyvíjející 
se situace kolem koronavirové 
nákazy je předčasné dělat nějaké 
přípravy. Pokud to situace dovolí, 
budeme se snažit Krmáš uspořá-
dat. O konání akce budeme in-
formovat rozhlasem, plakáty a na 
webových stránkách Pustkovce.
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Na ochranné opatření proti šíření korona-
virové nákazy byly rozhodnutím rady Měst-
ského obvodu Pustkovec uvolněny finanční 
prostředky k zakoupení dezinfekčního pří-
pravku – BIOEX CLEANER. Tento vysoce 
účinný dezinfekční prostředek je ekologicky 
odbouratelný a je určen pro objekty v ex-
teriéru. Vedení Městkého obvodu Pustko-
vec tak zabezpečilo dezinfekci venkovního 

mobiliáře v našem katastru. To znamenalo 
ošetřit veškeré koše na odpadky, veřejně pří-
stupná místa separovaného odpadu, lavičky 
po celém území včetně VKP a areálu MSIC 
a zařízení autobusových zastávek. O postřik 
dezinfekčním roztokem starosta městského 
obvodu požádal ZJ SDH Pustkovec. Aplikaci 
postřiku jednotka realizovala jednou týdně 
během celého měsíce května. Opakovaná dez-

infekce bude aplikována podle vývoje situace 
v souvislosti se šířením koronavirové nákazy.

Vedení Městského obvodu Pustkovec dě-
kuje členům jednotky Sboru dobrovolných 
hasičů za velmi prospěšnou a obětavou práci 
v rámci opatření k ochraně zdraví všech spo-
luobčanů.

Stanislav Pyš

Zásahová jednotka dobrovolných hasičů 
v Pustkovci je zařazena do kategorie JPO III 
(dle zákona č. 133/1985 Sb.) a jak lze z jejího 
označení vyčíst, jedná se o činnost dobrovol-
nou, zároveň však vázanou na zákon a přísná 
pravidla. Hlavní náplní činnosti 18členné jed-
notky, je celoroční poctivá teoretická a prak-
tická příprava.

Výjezd k zásahu je pak už jen splnění 
cíle této systematické a pravidelné přípravy 
hasičů. Podle územní působnosti jednotka 
vyjíždí k zásahům, které jsou lokalizovány 
zpravidla do 10 minut jízdy, a maximálně do 
10 minut od vyhlášení poplachu musí vozidlo 

s posádkou vyjet. Od března do začátku 
června tohoto roku vyjela jednotka ZJ SDH 
(mimo rozvoz roušek a dezinfekce obecního 
mobiliáře) k 10 událostem. V devíti případech 
se jednalo o požár (např. travních porostů na 
ulici Rudná, požár odpadního kontejneru, 
požár lesního porostu ve směru na Plesnou, 
4 krát požár výškové budovy a 2 krát šlo o po-
žár nízké budovy) a jednou vyjížděli poskyt-
nout technickou pomoc. Při těchto událos-
tech poskytuje jednotka SDH plnou podporu 
ostatním jednotkám záchranných sborů a vy-
konává činnost dle příkazů velitele zásahu. 
Tím je většinou velitel Hasičského záchran- ného sboru Moravskoslezského kraje. Úloha 

SDH při požárech je většinou v dodávce vody 
k místu požáru, evakuaci osob, zajištění od-
větrávání prostor nebo kontrola požářiště po 
zahašení. Technickou pomocí bývá např. od-
stranění spadlých nebo poškozených stromů, 
odčerpání vody ze sklepů nebo monitoring 
vodních toků po vydatných deštích. 

K tomu, aby se rychle, ale hlavně bezpečně 
dostali na místo zásahu užívají hasičská vo-
zidla zvláštní výstražné světlo modré barvy, 
doplněné o zvláštní zvukové výstražné zaří-
zení. Toto vychází ze zákona číslo 361/2000, 
o provozu na pozemních komunikacích, par. 
41, jízda vozidel s právem přednosti v jízdě. 
Dále je toto regulováno také vyhláškou Mini-
sterstva vnitra o organizaci a činnosti jedno-
tek požární ochrany, par. 12 doprava na místo 
zásahu, a dále i Bojový řád jednotek požární 
ochrany. Tímto chrání jednotka nejen sebe, 
ale i ostatní účastníky silničního provozu 
(ostatní vozidla, cyklisty, chodce) a obyvatele.

Pavel Tichý
Starosta SDH Pustkovec

DEZINFEKCE VEŘEJNÉHO PROSTORU V PUSTKOVCI

Naše jednotka dobrovolných hasičů
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Doba koronaviru a karanténa omezila 
všechny akce, které si zahrádkáři naplánovali. 
Sešli se na dvou výborových schůzích v zim-
ních měsících, aby další tři měsíce strávili ve 
svých domovech. Plánovali každoroční jarní 
zájezd (letos do Slezských Rudoltic a ná-
vštěvu synagogy v Krnově), dále účast na 
Májové Plesné, smažení vaječiny, návštěvu 
jarní Flory Olomouc. Žádná z uvedených akcí 
se neuskutečnila. 

Nepřehlédli, že probíhají v celé zemi 
oslavy výročí 75 let od skončení 2. světové 
války i osvobození Pustkovce. Spolek zahrád-
kářů spolu s členy letopisecké komise v počtu 
9 členů se 28. dubna zúčastnil pietního aktu, 
aby uctil památku obětí, a z úcty k osvobodi-
telům položil k pomníku kytici.

Po výzvě starosty se zapojily dvě členky 
Spolku zahrádkářů do šití roušek. Celkem 
jich bylo Městkému obvodu Pustkovec pře-
dáno asi 180 ks. Ještě dříve, než byly roušky 
došity, obdrželi naši členové roušky z rukou 
SDH Pustkovec. Za tuto akci našich mladších 
spoluobčanů všem velice děkujeme.

 Mezi občany proběhla sbírka pro Diako-
nii – oblečení, obutí a domácích potřeb. Dia-
konie si nakonec odvezla asi 33 krabic.

 Začátkem jarních měsíců už členové při-
pravovali půdu a seli první semena květin. 
Rostlinky tagetek už byly v minulém týdnu 

rozsazeny do skruží vedle bludného balvanu 
a na záhonky kolem parkoviště u kostela. 
Deštivé počasí nedovolilo uskutečnit brigádu 
na záhonech a živém plotu v plánovaném 
termínu, ale až v pátek 12. června, kdy se 
naopak v horkém dni sešlo sedm zahrádkářů 

a upravilo plochy obecního úřadu u parko-
viště.

 Volných dní využili členové výboru 
k úklidu domácností i dokladů spolku a leto-
pisecká komise zase k zařazení do alb velkého 
množství fotografií. 

Plánovaný zájezd se neuskutečnil v dubnu, 
ale nic nebrání tomu, abychom do Slezských 
Rudoltic vyjeli 15. července, na který zveme 
všechny seniory z obce. Pojeďte s námi na 
jeden den na výlet do krásné přírody, abyste 
se mohli po dlouhých dnech strávených uza-
vřeni v domech nadechnout jiného vzduchu 
a prožít radost se svými přáteli.

E. Chodurová
Za výbor zahrádkářů

Zahrádkáři v době nouzového stavu

Spolkový život tvrdě zasáhla pandemie ko-
ronaviru a s ní spojené vyhlášení nouzového 
stavu a dalších omezení v polovině měsíce 
března. Nemohly se uskutečnit naplánované 
volební schůze v rámci okresu, kraje a ústředí. 
Volby se přesunují na měsíc září, který bude 
opravdu nabitý. Další tvrdou ránou bylo úplné 
zastavení tréninků a schůzek mladých hasičů. 
S tímto bylo spojeno okamžité pozastavení 
dětských soutěží jako např. celostátní hra Pla-
men a Ostravská liga mládeže. Pozastaveny 
byly také přípravy na Český pohár. Některé 
soutěže byly zrušeny bez náhrady, některé se 
přesouvají do podzimní části sezony. Naše dět-
ská soutěž, která je naplánovaná na 21. 6. 2020, 
se v případě stávajících příznivých epidemiolo-
gických podmínek uskuteční beze změn, byť 
s nutnými hygienickými opatřeními. I přes 
nepříznovou situaci však děti bez hasičiny 
nezůstaly. Ústředí SH ČMS vytvořilo výcvi-
kový a vzdělávací plán pro děti nazvaný SPO-

LEČNÍK (Spojuj, Pohybuj se, Obkresli, Lušti, 
Experimentuj, Čiň se, Napiš, Ilustruj, Komu-
nikuj). Vzniklo celkem 60 dílů a podle ohlasu 
se SPOLEČNÍK dětem velmi líbil.

Nepříznivý stav se také promítnul do pří-
pravy družstva mužů a po uvážení nastalé 
situace se letošní ročník pohárové soutěže 
„O putovní pohár městského obvodu Pustko-
vec“ neuskuteční a je přesunut na rok 2021.

Pokud situace dovolí, během června se ro-
zeběhnou série odborných školení v Ústřední 
hasičské škole v Jánských Koupelích, kde se 
někteří členové zúčastní vstupního či pravi-
delného školení členů ZJ, strojníků a tech-
niků.

V návaznosti na různá nařízení jsme byli, 
jako místní spolek, starostou obce osloveni, 
že máme z dodaného materiálu ušít 100 ks 
roušek pro potřeby občanů Pustkovce. 
Ochotně jsem tuto žádost přijali a starostovi 
tyto roušky do týdne předali. Za ušití roušek 

děkujeme všem členkám i nečlenkám, které 
nám s šitím pomohly. Dalších 100 ks roušek 
z našich zásob máme ušito a jsme připraveni je 
poskytnout potřebným. Hned v prvních dnech 
nouzového stavu jsme zajistili rozvoz roušek 
členům SDH Pustkovec nad 65 let. Dalších 70 
roušek jsme předali do Fakultní nemocnice 
v Porubě. Tyto roušky jsme získali na základě 
výzvy na Facebooku: @MOPustkovecneofic, 
kdy tímto děkujeme paní Rucké za jejich ušití. 
Pro obec jsme dále zajišťovali distribuci rou-
šek, nejprve občanům Pustkovce nad 75let 
a poté i ke každému číslu popisnému v Pust-
kovci. Informace o nás, pustkoveckých hasi-
čích, fotky z akcí atd. naleznete i na internetu. 
Webové stránky sboru jsou: sdh.pustkovec.cz. 
Najdete nás i na facebooku: Hasiči Pustkovec 
(@hasicipustkovec) či jednoduše zadejte do 
vyhledávače hasiči pustkovec.

Pavel Tichý
Starosta SDH Pustkovec

Z činnosti pustkoveckých hasičů
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Homesharing je sdílení 
péče o dítě s autismem, 
a  to prost řednic tv ím 
host i te lů . Host i te lem 
může být jakákoli pl -
noletá osoba, která je 
t r e s t n ě  b e z ú h o n n á . 
Může jít o pár, rodinu, případně jednotlivce, kteří mají základní zázemí 
a dobrý zdravotní stav (ať už po stránce fyzické či psychické). Předpokla-
dem pro to, aby se stal člověk hostitelem dítěte s autismem, je především 
pozitivní nastavení vůči lidem s  handicapem, tolerance, empatie, chuť 
poznávat nové věci, učit se a sdílet, ale také mít volný čas, který by člo-
věk, pár nebo rodina naplnili smysluplnými aktivitami s dětmi s autismem.

Zájemci z řad pečujících o dítě a autismem (od útlého věku přes dospívající až 
po dospělé) a hostitelé mohou kontaktovat paní Ivanu Malcharovou 
na emailu homesharing@mikasazs.cz 
nebo na telefonním čísle 737 355 123.

Charita Ostrava hledá 
lékaře a zdravotní sestry 
pro hospicové služby

Charita Ostrava nabízí pracovní uplatnění pro lékaře – specialistu 
paliativní medicíny a zdravotní sestry v lůžkovém Hospici sv. Lukáše. 
Předpokládaný termín nástupu: ihned nebo dle dohody. Podrobnější 
informace na webu http://ostrava.charita.cz/volna‑mista/

Charita Ostrava zajišťuje 
poradenství při péči 
o blízké a zve na kurz

Pravidelný Kurz péče o nemocného v domácím prostředí se 
aktuálně bude uskutečňovat v rámci společného semináře od září, 
proto zájemcům nadále poskytujeme konzultace v rámci telefonic-
kých nebo video hovorů. Chceme touto cestou pečujícím, kteří se 
starají o blízkého v domácím prostředí, zprostředkovat informace, 
jak zvládnout péči o méně pohyblivého, částečně nebo plně imobil-
ního člověka. Konzultace vedené zdravotními sestrami poskytu-
jeme každou středu (nebo dle domluvy). Termín společného kurzu 
s osobní účastí je 24. 9. 2020 ve 14 h. v budově Hospice sv. Lukáše, 
Charvátská 785/8, Ostrava‑Výškovice. 

Naučíte se nemocnému člověku podávat stravu, tekutiny a léky, 
provádět osobní hygienu či polohování, jako prevenci vzniku pro-
leženin. Proběhnou také praktické ukázky. Jsou připraveny infor-
mace o možnostech získávání příspěvku na péči 
nebo využívání kompenzačních pomůcek, které 
mohou být nápomocné při naplňování potřeb ne-
mocného člověka. Na školení se přihlaste předem 
u Mgr. Alexandry Čubové. Těšíme se na Vaši účast!

Přihlášení: Charita Ostrava – Charitní hospicová 
poradna, Mgr. Alexandra Čubová, 731 534 002, 
e‑mail: hospicova.poradna@ostrava.charita.cz

Lenka Nová & Matěj Benko 
a Family Gospel Ostrava 
Koncert na podporu 
lidí bez domova

Zpěvačka Lenka Nová s klavíristou Matějem Benkem a Family 
Gospel Ostrava vystoupí 24. 9. 2020 od 20 hod. v ostravském kos-
tele sv. Václava v rámci 
koncertu Sešli se, aby 
pomohl i… Vý těžek 
vstupného podpoří re-
konstrukci Charitního 
domu sv. Benedikta 
Labre – nízkopraho-
vého denního centra, 
kde Charita Ostrava po-
skytuje sociální služby 
ženám a mužům bez domova, kteří nedokáží svoji nepříznivou 
životní situaci řešit vlastními silami. Prodej vstupenek v hodnotě 
300 Kč pouze na místě v rámci veřejné sbírky.

Unikátní projekt 
HOMESHARING

Reuse centrum 
nový život starým věcem

Je vám l íto vyhodit 
funkční věc, kterou už ale 
nepotřebujete? Dejte jí šanci 
na druhý život, aby ještě 
mohla být užitečná a mohla 
dělat radost někomu jinému! 
Už nyní můžete takový předmět odvézt do 
některého ze sběrných dvorů odpadové 
společnosti OZO Ostrava, která se chystá 
v září otevřít tzv. reuse centrum. 

Reuse centrum, tedy centrum pro opě-
tovné využití věcí, bude od září letošního 
roku otevřeno v areálu OZO v Ostravě‑Pří-
voze. Půjde o prodejní sklad starého ná-
bytku a předmětů z domácností. Prodávány 
budou buď tak, jak je lidé věnovali, nebo 
po drobné opravě. Nákupní ceny budou 
spíše symbolické a celý výtěžek z prodeje 
bude věnován na výsadbu zeleně v Ostravě. 
Více na www.ozoostrava.cz/aktuality.

Svatováclavský 
hudební festival

Téměř třetina letošního Svatovác-
lavského hudebního festivalu je věno-
vána oslavám 250 let narození hudeb-
ního génia Ludwiga van Beethovena. 
V chrámu sv. Cyrila a Metoděje v Pust-
kovci ve středu dne 23. září zazní 
Hudba pro sbor a žestě. Skladby barokních mistrů si vyslechnete 
v podání Moravia Brass Bandu a Českého filharmonického sboru 
Brna. Vstupné je od 150 Kč do 350 Kč. Vstupné podle zón od 
150 do 350 Kč. Přijďte si prožít krásný hudební zážitek.


